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        Woorden met een ee achteraan       

 

Achteraan staat altijd één klinker. Bij de e is het soms anders. 

Soms heb je helemaal achteraan een dubbele ee. 

 

thee nee fee tree zee 

mee snee vee twee slee 

 

dictee idee toffee trofee dominee 

 

Vergelijk de volgende woorden. 

 

Ik ga mee.   Geef me een appel. (klinkt als muh) 

Ik zwem in de zee. Ze komt ook. (klinkt als zuh) 

 

De e van me en ze noemen we een stomme e. 

Dat is net als de e in bakker, vader, moeder, dromen, makelaar. 

 

Deze e heeft geen klemtoon:        ballen klinkt als bal len 

 

 

Hier staat de ee aan het eind van een woord of een klankgroep: 

 

thee theepot 

vee veeboer 

mee meedoen 

zee zeemeeuw 

twee tweede 
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